

## **Oppsummering fra møte 22. april 2015 med tillitsvalgte og verneombud ved bispedømmekontorene og i Kirkerådet om forvaltningsreformen**

Tilstede: Bjørn Christian Hagen (Akademikerne), Tore Johan Øvstebø (UNIO), Tore Skjæveland (UNIO), Solfrid Rong (YS), Rita Jakobsen (YS), Gry Friis Eriksen (LO), Ivar Jarle Eliassen (LO), Turid Myrholt (UNIO), Sigrun Egeland (YS), Hilde Vormeland Rø (LO), Arne Dag Hestnes (Akademikerne), Ole Martin Thelin (vernetjenesten), Ole Johan Beck (vernetjenesten), Elise Sandnes (Oslo bispedømme), Jan Rune Fagermoen (Kirkerådet), Kristine Ekeberg Andersen (Kirkerådet), Lars Brekke (Kirkerådet), Torbjørn Backer Hjorthaug (KUD), Anne E. Sæther (KUD).

### **1. Velkommen og innledning**

Departementet innledet med en kort informasjon om status på lovarbeidet og forberedelse av virksomhetsoverdragelse:

- Departementet arbeider tar fremdeles sikte på at en lovproposisjon kan legges fram for behandling i Stortinget våren 2016. Det som spilles inn i møtene framover, vil inngå i arbeidet med lovproposisjonen.
- Departementet arbeider med en helhetlig plan for virksomhetsoverdragelsen. Videre skal det gjennomføres en opplæringsturné om medbestemmelse i bispedømmene i samarbeid med prestenes organisasjoner. Målgruppen er tillitsvalgte og verneombud for henholdsvis prestetjenesten og de ansatte ved bispedømmekontorene, samt arbeidsgiversiden.
- Et forslag til ny organisering av PTS/KUN er sendt på høring. Det foreslås at virksomheten ved PTS i Oslo overføres til Universitetet i Oslo, og at KUN overføres til Den norske kirke. Organiseringen av medbestemmelsen i denne forbindelsen skal vurderes framover.
- Medbestemmelse i spørsmålene som hører inn under virksomhetsoverdragelse, vil bli behandlet i dette forumet framover. Det gjelder også spørsmål knyttet til lovløpet. Medbestemmelse knyttet til den ordinære driften i virksomhetene tas i den enkelte virksomhet. Hvis det er tvil om hvor et spørsmål hører hjemme, kan dette tas opp med departementet.

### **2. Oppsummering fra forrige møte 28. januar 2015**

Departementet gjennomgikk kort oppsummeringen fra forrige møte

### **3. Informasjon fra Kirkemøtet**

Departementet orienterte kort om Kirkemøtets uttalelse til departementets dokument *Staten og Den norske kirke – et tydelig skille, forslag til endringer i kirkeloven til behandling i Kirkemøtet 2015:*

- Kirkemøtet støtter at Kirkemøtet og Kirkerådet skal ha det sentrale arbeidsgiveransvaret i det nye rettssubjektet
- Nærmere bestemmelser om utøvelse av arbeidsgiveransvaret, blant annet fastsetting av tilsettingsmyndighet og ledelse av de kontoransatte, vil bli sendt på høring fra Kirkerådet
- Det er inngått en samarbeids- og intensjonsavtale med KA som antatt fremtidig arbeidsgiverorganisasjon for det nye rettssubjektet

- Kirkemøtet har innspill til endring av kirkeloven § 25 om tilsetting av biskoper og om et klagerorgan i det nye rettssubjektet
- Når det gjelder pensjon, støtter Kirkemøtet statens forslag, men ber om at den foreslåtte perioden på tre år med fortsatt medlemskapi Statens pensjonskasse, forlenges til tariffoppgjøret i 2020. Departementet har merket seg at Kirkemøtet vil bruke tid på å ta stilling til en fremtidig pensjonsordning, inkludert en eventuell lukket ordning. I tillegg merker departementet seg innspillet om framtidig finansiering av pensjonsforpliktelser. Dette siste vil bli behandlet som en del av den ordinære budsjettprosessen.

Det var ingen spørsmål til orienteringen.

#### **4. Drøfting av departementets tilbud om frikjøp av tillitsvalgte**

Saken ble drøftet (eget referat er ført i saken).

#### **5. Informasjon om arbeidet med nye lønns- og personalsystemer**

Kirkerådets *Prosjektplan 2017* og *Prosjektplan Delprosjekt lønn, personal og regnskap* var sendt ut på forhånd.

Kirkerådet ga en kort orientering om arbeidet med anskaffelse av nye systemer for lønn, personal og regnskap og om organiseringen av prosjektarbeidet.

- Det gjennomføres dialogkonferanser med leverandører for nye systemer før sommeren, og det arbeides med kravsspesifisering til etter sommeren
- Kirkerådets ledergruppe utgjør styringsgruppen. Gruppen er utvidet med Elise Sandnes som representant for stiftsdirektørene i saker som berører bispedømmene i prosjekt 2017
- Det skal etableres en forankringsgruppe som skal kvalitetssikre og gi innspill før saker sendes fra prosjektledelsen til styringsgruppen for avgjørelse. Det er et ønske om representasjon fra tillitsvalgte og fra departementet inn i forankringsgruppen. De tillitsvalgte involveres i prosessen med arbeidet etter 2017 på et så tidlig tidspunkt som mulig og får kunnskap. Slik involvering vil gi et bedre grunnlag for utøvelse av den formelle medbestemmelsen i dette forumet
- Reell medbestemmelse skal skje i god tid før saken går til styringsgruppen
- Departementet vil delta som observatør i forankringsgruppen for å holde seg orientert om prosessene frem mot 2017 og for å sikre medbestemmelse
- Det ble satt en frist til 30. april for å melde medlemmer til de ulike delprosjektene i Prosjekt 2017

#### **6. Informasjon om utkast til helhetlig plan for virksomhetsoverdragelse**

Departementet innledet med utgangspunkt i et dokument som var utsendt på forhånd:

- En helhetlig plan vil blant annet regulere utøvelse av medbestemmelse, klargjøre roller og partsansvar og gi en tidsmessig oversikt over hva som skjer frem til 2017
- Planen er tenkt som et dynamisk dokument som jevnlig vil bli lagt frem for de tillitsvalgte. Det skal være enkelt å justere dokumentet
- Det legges opp til drøfting av planen i neste møte før sommeren

Det ble gitt tilbakemelding om at det var positivt med en dynamisk plan med tydeliggjøring av ansvar for alle parter. En plan vil bidra til oversikt og ryddighet. Den tidsmessige oversikten bør være så detaljert som mulig.

#### **7. Forslag til personer til forankringsgruppen Prosjekt 2017**

Det ble avtalt at de tillitsvalgte innen 30. april velger to representanter til forankringsgruppen.

#### **8. Neste møte**

Neste møte ble avtalt til fredag 5. juni.